
 

 

Indkaldelse til og dagsorden for skolebestyrelsesmøde 

 onsdag d. 6.12.2023 
 

Mødedato: 6. dec. 2023 

Mødetid: 17.00-19.30 

Mødested: Personalerummet 

Afbud fra: Ewa, Kristine Foss, Ida, Kasper, Dan, Julie, Peter, Ahmed, Marius, Anne Marie 

Til stede: Louise, Caroline, Tobias, David (suppl. For Anne Marie), Andreas, og Kirsten 

Referent: Heidi 

 

 

 

Dagsordenspunkt Indhold / referat b O D Besl. 

1. 

Godkendelse af 

dagsorden og referatet 

fra 11. okt. 

 

2 min. 

Referatet godkendt. 

 

Punkt 10 foto tilføjet 

 

Mødets sang udgår 

 

X   X 

2.  

Mødets sang 

  

5 min. 

udgår     

3.  

Elevrådet 

 

10 min. 

Elevrådet er blevet konstitueret og de har arbejdet med, 

hvordan et elevråd arbejder.  

 

De har nu etableret arbejdende udvalg: 

- Grøn gård – de har 10.000 kr. på et gavekort til Jesper 

Planteskole 

- Trivselsdagen – oplægget sidste år blev ikke 

modtaget godt af resten af skolen, så i år prøver 

udvalget i elevrådet at gentænke oplægget til 

trivselsdagen i uge 6. 

- Skolegården – især de yngre er med til at planlægge 

optegning af gården – det er en konkret opgave, der 

giver mening ind i det at være del af et elevråd. 

Kirsten husker elevrådet på, at de skal have evalueringen af 

mobilpolitikken ind på trivselsdagen. 

 

 X   



 

 

Derudover vil Kirsten gerne have elevrådet til at kigge på 

Børnesundhedsundersøgelsen, rapporten kommer lige om 

lidt. 

 

Andreas oplever sammen med Rikke et meget engageret 

elevråd, der gerne vil tages med til mange ting på skolen. 

 

Både Marius og Ahmed er med til mange ting i henholdsvis 

KFE og Ungerådet. Hvor de bruger meget af deres tid på at 

deltage i alle arrangementer herigennem. De har fået masser 

af erfaringer herigennem og begynder gerne selv at ville lede 

elevrådsmøderne, så Andreas og Rikke kan træde et skridt 

tilbage. 

 

Kirsten fortæller, at Børne- og Ungeborgmesteren kommer 

på besøg for at høre om ØF d. 19. januar kl. 9. Elevrådet vil 

blive inddraget og rep. vil være med til mødet med 

borgmesteren. 

4. 

Ukraine 

 

Tina 

10 min. 

Modtageklasser bliver som nævnt på sidste møde nedlagt ved 

skoleårets udgang. Alle elever skal herefter være fuldt 

udslusede i alle klasser. 

 

Udslusningen er i fuld gang – der er både succeshistorier om 

elever, der trives i at være udsluset, men også elever der 

presses. 

 

Udskolingseleverne har på linje med de danske elever fået 

karakterer og UPV’er. Der er et oversættelsesarbejde, som 

medarbejderne fra ukraineteamet hjælper rigtig meget med. 

Vi skal fra skolens side give karakterer og UPV. 

 

Når eleverne skal videre på ungdomsuddannelserne, skal de 

fleste til samtaler på uddannelserne, så de kan komme ind og 

få rette hjælp. 

 

Alle personaler er blevet varslet opsagt, da opgaven udfases. 

Kun én medarbejder påtænkes at fortsætte. 

 

I kommende indskrivning kan vi se, at vi har 5 ukrainske 

skolestartere. Det er mange. Vi afventer endelig indskrivning 

ift. klassedannelsen – da der vil være noget ift. indsatsen 

omkring dem, der skal koordineres.  

 X   



 

 

Vi haft kontakt med en pædagog fra én af de afgivende 

børnehaver og de børn hos dem, kan slet ikke noget dansk. 

Så det bliver en opgave lig den, som vi har arbejdet med i 1,5 

år, som vi potentielt har igen – bare uden at have 

modtageklasser. 

5. 

KKFO 

 

Kasper 

10 min. 

Der skulle have været tilsyn i går – men det er skubbet til 19. 

januar 2024. 

 X   

6.  

Orientering om 

organisatoriske 

ændringer skole/KKFO 

 

KH 

30 min. 

Personalesituation 

 

Tina, der har været konstitueret PLC-leder, er nu blevet ansat 

som fast PLC-leder. 

 

Hans Henrik – administrativ leder er stoppet.  

Vi skal have ansat en deltidssekretær – der er 

ansættelsessamtaler i næste uge. 

 

Lærer på 4.årgang Anne Sofie stopper 1. januar – der er 

fundet ny lærer, der kan starte, når Anne Sofie stopper. Det er 

Caroline Bader – hun er nyuddannet lærer, men har været i 

praktik på ØF og været tilkaldevikar, så hun kender huset. 

 

Derudover er børnehaveklasseleder Pernille stoppet og der er 

ansættelsessamtaler d. 14. dec. Ny børnehaveklasseleder kan 

starte 1.feb. Én af de faste tilkaldevikarer er tilknyttet 

børnehaveklasseteamet i december og januar. 

 

Tobias og Caroline vil gerne deltage i ansættelsessamtaler – 

Kirsten taler med Ida, om hun vil først og så kontakter hun de 

andre efterfølgende, hvis hun ikke kan. 

 

Organisatorisk er de administrative ledere udfaset – Hans 

Henrik har været én af de sidste. Nu er han stoppet og skolen 

skal betjenes af de administrative fællesskab i 

områdeforvaltningen. 

 

Da vi ikke længere har Hans Henrik er stoppet, så skal det 

tekniske personale overgå til de centrale enheder. Så 

personaleansvaret for de tekniske medarbejdere overgår til de 

centrale enheder og ikke ligger på ØF. 

 X X  



 

 

De to pedeller overgår til Gårdmandskorpset pr. 1. januar 

2024. De fortsætter begge og er tilknyttet skolen. Der sker 

ikke så meget, kun ledelsesmæssigt. 

Rengøringsmedarbejderne overgår til Rengøringssektionen – 

derfor har der været opmåling ift. antal kvm og ifølge disse 

skal ØF reducere rengøringspersonalet med 3 ansatte. Dette 

skal varsles og vi kan først overgå til Rengøringssektionen, 

når vi har reduceret antal personale. Så det sker først i løbet 

af foråret. 

 

Hans Henriks øvrige opgaver er fordelt ud på den øvrige 

ledelse. 

 

Det har kostet økonomisk for ØF at have Hans Henrik, da 

skolen både har skullet aflevere 300.000 til det administrative 

fællesskab i området – samtidig med at skulle lønne en 

administrativ leder.  

Da Hans Henrik stopper, så kan der frigives til en 

deltidssekretær. 

7. 

Økonomi 

 

KH 

10 min. 

Besparelser (igen) 

 

Budgettet for det specialiserede område er igen overskredet.  

I foråret 2023 fik vi meddelt en stor besparelse pga. 

specialområdet – men det har ikke været nok. Så nu skal der 

igen spares – dette har vi allerede fået at vide, så den kan 

tænkes ind fra start og ikke tages midt et regnskabsår.  

 

Tidligere har de stigende specialomkostninger blevet hentet 

ved at de andre forvaltninger har afleveret deres 

overskydende midler til Børne-Ungeforvaltningen. Men det 

er nu blevet lukket for. Børne-Ungeforvaltningen skal selv 

sørge for udligning i egen forvaltning. 

 

Børne-Ungeforvaltningen er derfor igen i gang med at prøve 

at finde andre greb ind i almen-skolerne, hvordan vi får flere 

fastholdt på almen-området.  

 

3. prognose er lavet – vi ligger med et meget lille plus på 

nogle hundredtusinder – men der kan ske en del stadig inden 

regnskabsafslutningen. 

 

 X   



 

 

Man må tage op til 4% overskud med over til nyt 

regnskabsår. 

 

Fastsættelse af møde i økonomiudvalget – bedst at ligge det 

slut februar – hvor vi er mere sikre ift. endeligt budget. 

Kirsten laver tråd på aula og aftaler møde. 

8.  

Planlægning af 

kommende 

kontaktforældremøde 

 

Ida og Louise 

15 min. 

Der er ikke lagt et fast tidspunkt for mødet, men det er aftalt, 

at det skal ligge i februar 2024.  

 

Eneste faste punkt aftalt er evalueringen af mobilpolitikken. 

Derudover er der ikke aftalt noget. 

 

Louise spørger, om der er nogen, der vil være tovholder på 

det – Tobias melder sig. 

 

Man skal være obs på at sige til kontaktforældrene, hvis de 

ikke selv kan, så andre fra klassen så kom i stedet. 

 

Kontaktforældremøde d. 27. februar 2024 kl. 17-18.30. 

Mødet afholdes i køkkenet på KKFO – mezzaminen i 

indskolingsbygningen. 

 

Dette kan allerede nu varsles til alle kontaktforældre – med 

kort info omkring evaluering af mobilpolitik på mødet og om 

der ønskes andre punkter – Tobias skriver ud. 

 

 X X X 

9.  

Genbesøg 

forretningsorden 

 

KH og HBJ 

10 min. 

Jævnfør årshjul 

 

Følgende skal rettes: 

Forperson ændres og ny dato ift. opdatering – HBJ retter og 

lægger op. 

 

Med ovenstående ændringer er forretningsordenen vedtaget. 

X  X X 

10. 

Skolefoto 

 

Louise 

10 min. 

Se bilag fra Ida 

 

Spørgsmål til foto-firma – Får man en fotobog, når man 

køber klassebilledet – hvad vil det koste, hvis man kun vil 

have fotobog som elev? Alle kommer jo ikke til at købe 

klassebilledet. 

 

Klassebilledet kan det fås som A5 i stedet?  

X  X  



 

 

Får skolen fotofilerne ift. opdatering af elevfotos i 

administrative systemer? 

 

Kan fotofirma lave tilbud, hvor de giver svar på ovenstående 

og eksempler på fotopakker ift. portrætfotos. 

 

Ovenstående skal afklares inden endelig vedtagelse i SB. 

 

Ida følger op. 

 

11. 

Eventuelt  

herunder meddelelser 

 

10 min. 

Byggeri – taget på indskolingsbygningen skal skiftes – det er 

en konstruktionsfejl fra start. Hele bygningen pakkes ind og 

indvendig ved de store vinduer på 1.sal er der også afspærret 

(ressourcecentret og bibliotek). Det forventes færdigt i marts 

2024. 

 

Dialogmøde BUU og skolebestyrelser fra 16. nov. – Tobias: 

Borgmesteren og flere medlemmer fra BUU var med. 

Borgmesteren orienterede en del om den økonomiske 

situation. Derefter drejede det sig om digital dannelse. Det 

bord, hvor Tobias sad, var der 3 ud af 4 skoler, der også 

havde indført mobilforbud i skoletiden. Der var meget 

inspiration Center for Digital Dannelse. 

 

IBØ vil igen på et tidspunkt inviterer til et fælles SB-møde – 

i stedet for det aflyste d. 22. nov. 

 

Frikvarterer indhold for de ældste – nyt tilbud for eleverne i 

7.-8.klasse fra på mandag d. 11. dec. – hvor de (der ikke går 

ud, hjem eller lign. med udgangstilladelse) kan komme og 

læse, spille brætspil, eller lign. efter aftale med deres 

klasselærere. Der vil være 2 ressourcepædagoger til stede 

hver dag. 

 

Morgensamlingen på mandag er med Lucia-optog. 

 

Julegudstjeneste d. 19. dec. – den første er for de lige årgange 

og anden omgang er for de ulige årgange. 

 X   

12. 

Lukket punkt 

     



 

 

Dato for kommende 

SB-møder 

 

 

 

 

 

Punkter til kommende 

møder: 

 

 

 

 

Øvrige møder: 

24. januar 2024 kl. 17-19.30 

28. feb. kl. 17-19.30 

24. april kl. 17-19.30 

12. juni kl. 17-19.30 

 

 

 

(Flyttes til april-mødet: opsamlingspunkt ift. SUS fra det 

fælles IBØ-SB-møde), orientering om overgange til 

ungdomsudd. (v. uddannelsesambassadørerne), EAT? 

 

 

 

Kontaktforældremøde tirsdag d. 27. februar kl. 17-18.30 

Skoleudviklingssamtale d. 16. september 2024 kl. 13-16 

    

Arbejdsgrupper Økonomiudvalg: 

Dan, Tobias, Kirsten og Anne Marie  

 

    

 
 


